
Protokół z posiedzenia  

Komisji Rewizyjnej 

z dnia 7 marca 2011 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Spółki PEC „Ciepłogaz” przy                              

ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie w dniu 7 marca 2011 roku. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Adam Łuć                   - przewodniczący 

2. Jacek Kiszkis               - wiceprzewodniczący 

3. Henryk Brodziak            - członek 

4. Artur Dawydzik             - członek 

5. Róża Ochman – Szyguła   - członek 

oraz  

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss 

Porządek posiedzenia: 

           1.   Ustalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok. 

           2.  Sprawy bieżące.  

Przewodniczący Komisji przywitał zebranych na posiedzeniu i przedstawił porządek 

posiedzenia.  

 

Ad. 1.    

Członkowie Komisji po przeprowadzonej dyskusji na temat planu pracy komisji rewizyjnej, 

postanowili wnioskować, aby w planie pracy na 2011 rok znalazły się następujące 

zagadnienia: 

Zatwierdzić plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok o następującej treści: 

1. Wydanie opinii o wykonaniu budżetu Gminy za 2010 roku oraz sporządzenie wniosku 

do Rady Gminy dotyczącego absolutorium dla Wójta Gminy Krupski Młyn; 

2. Analiza problematyki zaopatrzenia Osiedla w ciepło obejmująca: 

a/zapoznanie się z informacją   Wójta Gminy, jako przedstawiciela udziałowca  

PEC"Ciepłogaz" Sp.z o.o., w zakresie:" 

- zestawienia strat spowodowanych odłączeniami z sieci i dociepleniem budynków; 

- ilości odłączonych podmiotów; 

- kalkulacji współczynnika ciepła i sposobu rozliczenia kosztów (współczynnik 

korekcyjny); 

- analizy kosztów dostarczanego ciepła kotłowni W-70, 

- ilości mocy, której nie dostarcza PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o. podłączonym 

podmiotom; 

- analizy kosztów odłączenia w dostarczeniu ciepłej wody na osiedlu W-70; 

   b) kontrola realizacji wniosków składanych na posiedzeniach Rady Gminy 

dotyczących PEC „CIEPŁOGAZ”.  

3. Inne kontrole zlecone przez Radę Gminy.  

 

Artur Dawydzik stwierdził, że może należałoby zastanowić się nad likwidacją istniejącego 

Przedsiębiorstwa i poszukanie alternatywnych źródeł energii cieplnej – rozważenie 

możliwości wykonania odwiertu wód termalnych.  

Jacek Kiszkis powiedział, że warto byłoby zaproponować współpracę np. firmie AT GROUP 

w tym zakresie. 

Henryk Brodziak zaproponował, aby w planie pracy znalazło się również przeprowadzenie 

kontroli przebiegu prac inwestycyjnych na terenie gminy.  

 

 



Ad. 2. 
Sprawy bieżące. 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 16.30 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Adam Łuć    - ………………  

Jacek Kiszkis     - ……………… 

Henryk Brodziak  - ………………             

Artur Dawydzik    - ………………           

Róża Ochman – Szyguła    - ……………… 

 

 

 

 
Prot. 

K. Michałek 


